

i-Learner Education Centre

Regular Secondary Programme

智愛中學常規課程

Are you ready to unleash your creativity and boost your innovative ideas? Our ambitious theme will take students on an exhilarating learning journey to unlock their potential. With our exciting range of courses, students can improve their academic skills and explore their passions in a dynamic and supportive environment.

Our English department offers a wide range of courses including the Voyage Programme for junior secondary students and the Discovery Programme for senior secondary students. Whether students are on the path for DSE exams or international exams such as IB or IGCSE, our courses will help them excel.

To hone students' holistic skills, including reading, writing, speaking and listening, in the Chinese Language, our Chinese department offers a variety of courses, such as 綜合語文班, DSE文言文精讀, 國際IB, A Level班 and more. Students are equipped with essential skills to excel in public exams, both locally and internationally.

In our Maths department, students can align their studies with their curriculum, whether they're doing GCSE, IB, A Levels, or DSE. Our courses provide students with the knowledge and skills they need to excel in exams and reach their potential.

Last but not least, popular language courses are provided by the Classical and Modern Languages department. Students get a chance to learn Latin, Classical Greek, Spanish, German, French and Italian with tutors around the world.

At i-Learner, we're passionate about helping students grow and develop as they cultivate their creativity and innovation. Join us today and let us help you reach new heights!



Courses Overview 課程總覽

Regular English Courses 英文常規課程

- | | |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none"> ● <u>Voyage Programme 啟航課程 (S1 to S3)</u> <ul style="list-style-type: none"> ○ <u>International Stream 國際班: IB, IGCSE, SSAT</u> ○ <u>Pre-DSE Distinction Pre-DSE 高階班</u> ○ <u>Pre-DSE Foundation Pre-DSE 基礎班</u> ● <u>Advanced Grammar and Reading 高級語法與閱讀</u> ● <u>Critical Reading and Writing 批判性閱讀和寫作</u> ● <u>i-Learner Poetry Class 英文詩歌班</u> ● <u>Love to Write 愛上寫作班</u> ● <u>Love to Read 愛上閱讀班</u> ● <u>Global Speaking Passport 英文縱橫家</u> ● <u>Individual Subject Coaching 學科一對一輔導</u>
 ● <u>Discovery Programme 探索課程 (S4 to S6)</u> <ul style="list-style-type: none"> ○ <u>International Stream 國際班: IB, IGCSE, SAT</u> ○ <u>DSE Distinction DSE 高階班</u> ○ <u>DSE Foundation DSE 基礎班</u> ● <u>i-Learner Poetry Class 英文詩歌班</u> ● <u>Essay Writing 論文寫作</u> ● <u>Individual Subject Coaching 學科一對一輔導</u> | <ul style="list-style-type: none"> ● <u>University Preparation Academy 大學準備課程</u> <ul style="list-style-type: none"> ○ <u>Critical Thinking 13+ 批判思考</u> ○ <u>Applied Critical Thinking 16+ 應用批判思考</u> ○ <u>Personal Statement and University Admissions 個人陳述與大學面試</u> ○ <u>IELTS 雅思英語課程</u> ○ <u>Oxbridge Interviews 牛津、劍橋面試</u> ○ <u>LNAT/LSAT exams for law school applications 法律學院申請</u> ○ <u>BMAT/MCAT exams for medical school applications 醫學院申請</u> |
|--|--|

中文常規課程	數學常規課程
<ul style="list-style-type: none"> ● 初中課程 <ul style="list-style-type: none"> ○ 智愛綜合語文 ○ 中文寫作 ○ 文言文 ○ 中文說話 ○ 普通話水平測試(初中) ● 高中課程 <ul style="list-style-type: none"> ○ 中文 DSE 綜合 ○ DSE 文言文二十篇範文精讀 ○ 國際班:IB中文 ○ 國際班:A-Level 中文 ○ 普通話水平測試(高中) 	<ul style="list-style-type: none"> ● Junior Secondary 初中課程 <ul style="list-style-type: none"> ○ 智愛Pre-DSE數學班 Pre-DSE Maths ○ Pre-IGCSE Maths ○ IB (MYP) Maths ● Senior Secondary 高中課程 <ul style="list-style-type: none"> ○ 智愛DSE數學班 DSE Maths ○ IGCSE/A-Level Maths ○ IB (MYP) Maths ○ IB (DP) Maths

Classics and Modern Languages 古典和現代歐洲語言常規課程
<ul style="list-style-type: none"> ● Latin 拉丁文 ● Classical Greek 希臘文 ● Spanish 西班牙文 ● German 德文 ● French 法文 ● Italian 意大利文

English Regular Courses

中學英文常規課程

Voyage Programme 啟航課程 (S1 to S3)

Our Voyage Programme has been specially designed to help students aged 11-14 do more than just pass English – we want them to master it! 啟航課程專為11-14歲學生而設，希望能幫助他們自如地掌握英文，明白英文的內涵和邏輯，而並非僅是通過學校考試。

International Stream 國際班: IB, IGCSE, SSAT

Voyage International Stream would like to take the summer to prepare our students with the essential skills to excel in their international programmes like IB or IGCSE. Students will learn to master the skills of analysing unseen texts, speak up with their points of view and thrive in a discussion. They will also learn to produce literary analysis and be able to write with the right terms and rhetorics.

Voyage International Stream 希望在暑假期間提升學生的技能，讓他們能在IB或IGCSE等國際課程中脫穎而出。學生將學習並掌握分析課外文章的技巧，流暢表達個人觀點。他們更會學習深入分析文學作品，並以準確的術語和修辭來寫作。

		Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Year 7	IB Junior L1	Mon 18:00 Thur 18:00	Mon 16:40 Wed 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00
	IGCSE Junior L1	Tue 18:00 Thur 16:40	Tue 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 19:20 Wed 18:00
	SSAT Junior L1	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Fri 18:00 Sun 18:00
Year 8	IB Junior L2	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Wed 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Sat 18:00 Sun 16:40
	IGCSE Junior L2	Tue 18:00 Thur 16:40 Sun 09:00	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 19:20 Wed 18:00
	SSAT Junior L2	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 16:40

Year 9	IB Junior L3	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Wed 16:40	Wed 18:00 Sat 20:30	Thur 18:00 Sun 16:40
	IGCSE Junior L3	Wed 18:00 Thur 16:40	Tue 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20	Tue 16:40 Wed 18:00
	SSAT Junior L3	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Wed 18:00	Tue 19:20 Thur 16:40

Pre-DSE Distinction Pre-DSE高階班

Pre-DSE Distinction is an integrated course which consists of literary studies, advanced grammar and vocabulary building, advanced comprehension and listening-skills practice, as well as intensive speaking and writing.

Pre-DSE高階班涵蓋文學、高階文法、詞彙、高階閱讀、聆聽、說話和寫作等文憑試考試技巧。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-DSE Distinction L1 (S1)	Mon 16:40 Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00	Mon 16:40 Mon 19:20 Wed 19:20 Thur 18:00
Pre-DSE Distinction L2 (S2)	Mon 16:40 Tue 18:00 Sat 10:20 Sat 16:40	Mon 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Thur 18:00	Wed 16:40 Thur 19:20 Fri 19:00 Sat 14:50
Pre-DSE Distinction L3 (S3)	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 16:40 Sat 09:00 Sat 14:00 Sun 10:20 Sun 11:40	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Fri 18:00 Sat 16:40	Tue 16:40 Wed 18:00 Fri 18:00 Sat 18:00 Sun 15:20

Pre-DSE Foundation Pre-DSE基礎班

Pre-DSE Foundation is an integrated course which consists of important grammar points, vocabulary building, comprehension skills and listening-skills training. It also includes speaking and writing practice, which are essential for DSE success.

Pre-DSE基礎班涵蓋文法、詞彙、閱讀、聆聽、說話和寫作等文憑試考試技巧。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Pre-DSE Foundation L1 (S1)	Mon 16:40 Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 16:40 Tue 19:20 Thur 16:40 Fri 16:40
Pre-DSE Foundation L2 (S2)	Mon 16:40 Tue 18:00 Sat 10:20 Sun 15:20	Mon 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Thur 18:00	Mon 19:20 Tue 18:00 Thur 16:40 Fri 16:40
Pre-DSE Foundation L3 (S3)	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 16:00 Thur 18:00	Tue 18:00 Wed 18:00 Fri 18:00 Sat 16:40	Thur 19:20 Fri 18:00 Sat 18:00 Sun 15:20

Advanced Grammar and Reading 高級語法與閱讀

Our secondary level Advanced Grammar and Reading course helps students consolidate the grammar points they have learnt in primary school. The course builds on this foundation and guides students to extend their grammar usage to other areas that are a prerequisite for getting good grades in the DSE exam. The course enhances students' reading skills and boosts their confidence in applying grammar knowledge in context. Students will not only be able to achieve accuracy in grammar exercises, but will also acquire the skills to apply advanced grammar constructions in their writing with clarity and precision.

AGR中學課程幫助學生鞏固小學的語法點，並擴展到更細緻的應用和更複雜的文法原則，掌握這些中高級文法領域是學生在DSE、IELTS等高級英文考試中取得優異成績的必要條件。本課程的目標是一方面增強學生在語境中應用語法的信心，學生不僅會在語法講解和練習中，增加文法準確度，並能夠在寫作中應用較高級的語法結構。另一方面，課程也重視提升學生分辨、批判、組織、綜合等高級閱讀技巧。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L7	Tue 15:20 Thur 15:20 Thur 16:40 Fri 16:40 Sat 11:40 Sat 18:10 Sun 9:00 Sun 14:00 Sun 15:20	Mon 16:40 Tue 15:20 Tue 16:00 Wed 18:00 Thur 18:00 Sat 10:20 Sat 11:40 Sun 11:40	Mon 15:20 Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 18:00 Sun 11:40
L8	Tue 16:40 Wed 16:40 Wed 18:00 Sat 09:00 Sat 11:40 Sat 15:20 Sat 16:40 Sun 14:00 Sun 16:40	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 18:00 Thur 18:00 Fri 16:40 Sat 10:20	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 19:20 Thur 16:40 Fri 18:00 Sat 19:20

L9	Tue 18:00 Fri 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Tue 19:20
	Sat 10:20 Sat 11:40	Wed 18:00 Thur 18:00	Wed 18:00 Thur 19:20
	Sat 14:00 Sun 10:20	Fri 18:00 Sat 15:20	Sat 15:20 Sun 18:00

Critical Reading and Writing 批判性閱讀和寫作

In Critical Reading and Writing, our experienced teachers and carefully-crafted curriculum help students develop thinking skills that enable them to become well-rounded, independent learners. A range of stimulating reading, writing and presentation activities enable students to master complex language skills and sets them up for future success.

我們中學階段的批判閱讀和寫作課程幫助學生進一步提高和深化在小學階段學到的技巧，幫助學生欣賞、分析、理解和吸收較長篇及有深度的英文書籍或文章，讓他們進一步提高獨立思考的能力。通過一系列進階文學的練習，學生能夠進一步掌握如何思辨。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L7	Tue 18:00 Wed 18:00 Thur 18:00 Sat 9:00 Sat 16:40 Sun 10:20	Tue 16:40 Wed 18:00 Fri 16:00 Fri 18:00 Sat 16:40	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Thur 17:50 Fri 16:40 Sat 11:40
L8	Mon 16:40 Wed 18:00 Fri 16:40 Sat 15:20 Sat 16:40 Sun 15:20	Mon 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 18:00 Sat 10:20	Mon 19:20 Tue 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Sat 15:20 Sun 15:20
L9	Mon 18:00 Tue 18:00 Sat 10:20 Sun 11:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00	Mon 17:00 Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 19:20 Thur 16:40 Sat 15:20

i-Learner Poetry Class 英文詩歌班

This 12-lesson online course is based on the i-Learner Poetry Workbook Series. These easy-to-follow workbooks use tips and techniques from our teaching team to help your child understand poetry. Help your child to fall in love with English poetry with our i-Learner teachers and the i-Learner Poetry Workbooks.

此課程根據i-Learner詩歌練習冊系列而設。學生在老師和練習冊內的小貼士及文學技巧要點幫助下，將學會理解、賞析詩歌，並愛上英文詩歌。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Daffodil Level (S1+)	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00	Mon 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00	Tue 16:40 Wed 18:00 Fri 19:20 Sat 15:20 Sun 16:40

Love to Write 愛上寫作班

This Love to Write course helps students unleash their creativity and become confident, accurate writers. It covers a wide range of writing genres, including the common school exam tasks of letters, reviews, diaries, stories and more. Teaching styles are tailored to students, using either our Guided or Creative Approach. This helps students best reach their writing potential.

我們中學的愛上寫作班引導學生進一步提高在小學階段學到的寫作技巧，也會給他們提供一些中學階段必須要掌握的技巧，讓他們更好地面對中學寫作的挑戰。學生不僅能學到如何更有創意地寫作，也會接觸到更多不同的功能性寫作技巧。其中包括如何了解讀者和寫作語調，和如何運用語言表達自己的意思。我們中學愛上寫作班涵蓋的技巧可以運用在各種考試里，比如香港中學文憑考試、中等教育普通證書、普通教育高級程度证书和國際文憑試。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L7	Mon 16:40 Mon 18:00 Wed 16:40 Sat 14:00 Sat 16:40	Mon 16:40 Thur 16:40 Fri 18:00 Sat 10:20	Mon 19:20 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 19:20 Sat 16:40
L8	Mon 16:40 Mon 16:40 Tue 16:40 Sat 10:20 Sat 15:20 Sun 11:40	Wed 16:40 Thur 18:00 Sat 11:40 Sat 14:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Wed 18:00 Thur 19:20 Sun 18:00
L9	Mon 18:00 Wed 18:00 Thur 18:00 Fri 18:00 Sun 16:40	Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00 Fri 16:40 Sat 14:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 16:40 Sat 19:20 Sun 18:00

Love to Read 愛上閱讀班

The Love to Read course develops students' fondness for reading in English. Lessons introduce young learners to a wide range of texts including the renowned *Dr Seuss* books and classics such as *Narnia*. As students discover the joy of reading, they also develop higher order thinking skills such as summarising and critical analysis, which are essential for tackling more difficult books as they grow up.

愛上閱讀班以教授學生閱讀的技巧和幫助學生建立閱讀習慣為目標。課程通過有趣而吸引的系列叢書，帶領學生發掘閱讀樂趣，愛上閱讀。同樣重要的是，本課程幫助學生克服如詞彙不足、理解力有待提高等限制，逐步掌握欣賞文章的技巧，比如概括、推論以至綜合、分析等。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L7	Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 16:40 Fri 18:00	Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 16:40 Fri 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Sat 19:20 Sun 18:00
L8	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00	Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 19:20
L9	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00	Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Sat 18:00 Sun 19:20

Global Speaking Passport 英文縱橫家

Do you want to speak English with clarity, fluency and confidence? Now you can join our i-Learner tutors and start your quest for international English! On our Global Speaking Passport course, you'll train your pronunciation, articulation, presentation skills, persuasive skills, and discussion skills with our tutors from around the globe! And you'll be able to travel virtually to different places, experience new cultures, and enjoy the fun of communication with like-minded global citizens.

這個課程讓孩子能夠說得一口流利動聽的標準英語，用英文表達想法、說服和打動他人。孩子將和我們優秀的英國老師學習英文的發音、表達、演講和討論技巧，他們還可以認識世界各地和不同文化。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L7	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 16:40	Mon 19:20 Tue 16:40 Wed 18:00 Sat 15:20 Sat 18:00 Sun 16:40
L8	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Fri 18:00	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 16:40	Tue 18:00 Wed 16:40 Fri 18:00 Sat 15:20 Sun 15:20 Sun 19:20

L9	Mon 16:40 Tue 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20
	Wed 18:00 Fri 18:00	Wed 16:40 Thur 16:40	Wed 16:40 Fri 19:20
			Sun 15:20 Sun 19:20

Individual Subject Coaching 學科一對一輔導

This course is normally one-on-one, with the goals to help individual students to excel in individual subjects like Chemistry, Biology, Physics, History, Geography. Students need to provide the school curriculum and materials for our tutors.

此課程主要以一對一形式上課，幫助學生在特定科目，例如化學、生物、物理、歷史、地理等，取得優秀成績。

		Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S1	History / Geography / Integrated Science	Mon 18:00 Fri 18:00	Thur 18:00 Fri 18:00	Mon 19:20 Tue 16:40 Thur 18:00 Sat 19:20
S2	History / Geography / Integrated Science	Thur 18:00 Sun 16:40	Thur 18:00 Sat 15:20	Mon 18:00 Wed 16:40 Thur 19:20 Sun 18:00
S3	History / Geography / Economics / Physics / Biology / Chemistry	Tue 18:00 Thur 16:40 Sun 16:40	Thur 18:00 Sat 15:20	Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 16:40 Sat 16:40 Sun 19:20

Discovery Programme 探索課程 (S4 to S6)

The Discovery Programme, designed for students aged 15 and above, offers learners a foundation in key areas that will give them the knowledge, skills and confidence to succeed at IGCSEs, the DSE, IB, A Levels and university admissions. Like our Voyage programme, students take a core skills course before moving into the International Stream, DSE Distinction Stream or DSE Foundation Stream.

探索課程專為15歲或以上學生設計，幫助學習者打好關鍵領域的基礎，使他們能匹配充足的知識、能力和信心，在IGCSEs、DSE、IB、A-level以及大學入學考試中獲得成功。和啟航課程一樣，學生會先完成核心技巧課程的學習，再選擇國際班、DSE高階班和DSE基礎班。

International Stream 國際班: IB, IGCSE, SAT

In our Discovery International Stream, students are guided by an experienced tutor to work on their argumentation skills, while also reading advanced materials on a range of seminal subjects, including important literary texts and historical movements. The programme also focuses on critical analysis and writing well-structured responses.

學生將由經驗豐富的導師指導，訓練他們的論證技巧，同時閱讀高階教材，例如重要的文學巨著和歷史運動，提升學生批判性思考、分析和作答能力。

		Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Year 10	IB Senior L1:	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Wed 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Sat 18:00 Sun 16:40
	IGCSE Senior L1:	Tue 18:00 Thur 16:40	Tue 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 19:20 Wed 18:00
	SAT Senior L1:	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Wed 18:00 Thur 19:20 Fri 18:00 Sun 18:00
Year 11	IB Senior L2:	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Wed 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Sat 18:00 Sun 16:30
	IGCSE Senior L2:	Tue 18:00 Sat 11:40	Tue 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Fri 19:20 Sat 15:20
	SAT Senior L2:	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 16:40

Year 12	IB Senior L3:	Mon 18:00 Tue 16:40	Mon 16:40 Wed 16:40	Mon 19:20 Sat 18:00	Tue 18:00 Sun 16:40
	IGCSE Senior L3:	Tue 18:00 Thur 16:40	Tue 18:00 Wed 16:40	Tue 19:20 Fri 19:20	Wed 18:00 Sat 15:20
	SAT Senior L3:	Tue 18:00 Wed 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Fri 18:00	Tue 19:20 Sun 18:00

DSE Distinction DSE高階班

DSE Distinction is designed for students who are aiming at Pre-L5** in the DSE exam. It focuses on reading and writing in Distinction 1.

It moves on to listening, writing, and speaking in Distinction 2. It covers all the papers in Distinction 3.

DSE 高階班專為在DSE文憑試的目標為L5 **的學生而設。第一級的重點為閱讀和寫作；第二級訓練聆聽、寫作和說話能力；而第三級則涵蓋所有分卷。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
DSE Distinction L1 (S4)	Fri 16:40 Sat 13:50 Sat 16:40 Sun 11:40	Mon 18:00 Wed 16:40 Fri 18:00 Sun 14:00	Wed 17:00 Tue 16:40 Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 16:40 Sat 19:20
DSE Distinction L2 (S5)	Mon 16:40 Tue 16:40 Fri 16:40 Sat 14:00	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 16:40 Fri 14:00	Mon 18:00 Mon 18:30 Tue 19:20 Wed 16:50 Fri 18:00 Sat 15:00
DSE Distinction L3 (S6)	Mon 18:00 Tue 16:40 Thur 17:50 Sat 15:20	Mon 16:40 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 16:40	Mon 18:00 Mon 19:20 Tue 16:40 Wed 18:00

DSE Foundation DSE基礎班

DSE Foundation is an integrated course in which students are empowered with the key grammar items as well as vocabulary in order to do well in DSE exam. It focuses on the grammar, reading and writing in Foundation 1. Then it moves its focus to listening and writing in Foundation 2. It covers all papers in Foundation 3.

DSE基礎班是一門綜合課程。通過此課程，學生可以掌握關鍵的文法和詞彙，在DSE文憑試中取得佳績。第一級主要教授文法、閱讀和寫作；第二級的重點為聆聽和寫作；而第三級則涵蓋所有分卷。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
DSE Foundation L1 (S4)	Mon 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 18:00	Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00 Sun 15:20	Wed 16:40 Thur 16:40 Fri 18:00 Sat 15:20
DSE Foundation L2 (S5)	Wed 18:00 Thur 18:00 Fri 16:40 Sat 10:10	Tue 18:00 Thur 18:00 Fri 16:40 Fri 18:00	Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 16:40
DSE Foundation L3 (S6)	Tue 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Fri 16:40	Mon 16:40 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 16:40	Fri 16:40 Sat 15:20 Sat 18:00 Sun 16:40

i-Learner Poetry Class 英文詩歌班

This 12-lesson online course is based on the i-Learner Poetry Workbook Series. These easy-to-follow workbooks use tips and techniques from our teaching team to help your child understand poetry. Help your child to fall in love with English poetry with our i-Learner teachers and the i-Learner Poetry Workbooks.

此課程根據i-Learner詩歌練習冊系列而設。學生在老師和練習冊內的小貼士及文學技巧要點幫助下，將學會理解、賞析詩歌，並愛上英文詩歌。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Daffodil Level (S1+)	Mon 18:00 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00	Wed 16:40 Thur 16:40 Thur 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Tue 19:20 Wed 16:40
Poppy Level (S3+)	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00	Wed 16:40 Thur 16:40 Thur 18:00	Wed 18:00 Fri 16:40 Sat 19:20 Sun 18:00

Essay Writing 論文寫作

Writing a good essay is the key for academic success. In this course, our tutors show you what good essays are and how to compose a strong essay. You will learn how to craft good topic sentences, provide supporting details, link your ideas and create convincing introductions and conclusions.

寫一篇好的論章是學術成功的關鍵。在此課程，導師將教授學生何為好文章，以及如何撰寫出色的文章。學生將學習如何組成精準句子、提供論據、加強文章連貫性，以及寫出令人信服的引言和結論。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
L8	Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 18:00 Fri 18:00	Thur 18:00 Fri 16:40 Sat 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 16:40 Sat 18:00 Sun 15:20
L9	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 18:00	Thur 16:40 Fri 18:00 Sat 11:40	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 19:20 Sat 19:20 Sun 16:40

Individual Subject Coaching 學科一對一輔導

This course is normally one-on-one, with the goals to help individual students to excel in individual subjects like Chemistry, Biology, Physics, History, Geography, Economics, Computer Studies and more. Students need to provide the school curriculum and materials for our tutors.

此課程主要以一對一形式上課，幫助學生在特定科目，例如化學、生物、物理、歷史、地理、經濟、電腦等，取得優秀成績。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 18:00 Thur 18:00	Thur 18:00 Fri 16:40 Sat 11:40	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 16:40 Thur 18:00 Thur 19:20 Fri 16:40

Critical Thinking 13+ (海外升學)

Prepare for success at the wide range of 13+ exams used by UK independent schools. Focus on the advanced writing and literary analysis skills required at this level, and brush up on verbal reasoning techniques. Learn how to get top marks on every question type, and take regular practice papers to ensure success. Essential for 13+ applications and 13+ pre-tests for independent schools. Students taking 13+ pre-tests are strongly recommended to take the 11+ Prep Course first.

幫助學生學習及掌握全面、有效的應試技巧，並由專業導師提供意見。準備應考第9級考試的學生必須先完成英國第7級預備課程。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Critical Thinking 13+	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 18:00 Tue 16:40 Wed 16:40 Thur 16:40	Mon 16:40 Mon 19:20 Tue 16:40 Tue 18:00 Thur 16:40 Thur 19:20 Fri 15:20 Sat 16:40

Applied Critical Thinking 16 + 應用批判思考 (海外升學)

Applied Critical Thinking nurtures independent thinking skills and the ability to express complex ideas in a clear and convincing manner.

應用批判思維課程培養學生獨立思考的技巧和能力，讓他們能夠以清晰的條理和具說服力的方式去表達思想。

This course helps students perfect the thinking skills needed for top results in the HKDSE and IB, prepares them for applications to world-class universities with our teaching team of Oxbridge graduates by using a real-world approach based on challenging cases from law, medicine and politics.

本課程幫助學生掌握在HKDSE和IB取得優異成績所需的思維技能，了解法律、醫學及政治方面具有挑戰性的真實案例，和牛津大學、劍橋大學畢業的教學團隊一起為申請世界一流大學做好準備。

This course answers questions students may have on how laws are defended, how doctors weigh up ethical decisions, and how to answer seemingly impossible university application questions such as: What is your response to the view that the purpose of education is to prepare young people for the world of work?

本課程回答學生可能會提出的問題，例如法律如何得到捍衛、醫生如何權衡倫理道德決定，以及如何回答看似不可能的大學申請問題，例如：你對教育的目的是讓年輕人為職場做準備這一觀點有何回應？

This course develops the thinking skills needed for: 本課程培養以下學科及考核所需的思維能力：

- HKDSE and the Theory of Knowledge core subject in the IB Diploma HKDSE和IB文憑知識論的核心科目
- Oxbridge interviews 牛劍面試
- LNAT/LSAT exams for law school applications 法學院申請的LNAT/LSAT考試
- BMAT/MCAT exams for medical school applications 醫學院申請的BMAT/MCAT考試
- Careers in challenging fields such as law and medicine 法律和醫學等具有挑戰性領域的職業

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
Applied Critical Thinking 16+	Tue 18:00 Wed 18:00	Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 16:40 Fri 19:20 Sat 16:40 Sun 18:00

University Preparation Academy

大學準備課程

Personal Statement and University Admissions 個人陳述與大學面試

These classes are taught by our small team of experienced admission tutors who know the entry requirements of top universities. Prepare both your personal statement and your interview skills as well as understand all the steps involved in your application.

此課程由經驗豐富的入學輔導組導師教導，他們深知頂尖大學的入學要求，能幫助學生準備個人陳述，掌握面試技巧，成功入讀心儀的大學。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Wed 18:00 Thur 16:40	Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 16:40 Thur 18:00 Sat 18:00 Sun 18:00

IELTS 雅思英語課程

The IELTS exam is essential for students aiming to study overseas. The four papers of this exam are all covered in this 6-lesson course, helping students understand how to get the top grades required for entrance to the best universities.

雅思考試對於打算出國留學的學生來說十分重要。我們於6節課中涵蓋考試的四份分卷，以幫助學生取得優秀成績。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Wed 18:00 Thur 16:40	Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 16:40 Thur 16:40 Sat 19:20 Sun 18:00

Oxbridge Interviews 牛津、劍橋面試

Arm yourself with the knowledge needed to succeed at Oxbridge interviews. Learn what to expect and how to shine when answering questions. Get feedback from Oxbridge graduates over the course of 6 weeks, and develop the skills to impress in these difficult interviews.

用知識武裝自己，在牛劍面試中獨佔鰲頭。了解面試中會問到的問題，以及如何在回答問題時表現出色。在6週的課程中，牛津大學和劍橋大學的畢業生會輔導你面試，並培養你在這些困難的面試中給人留下深刻印象的技能。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Thur 18:00	Mon 18:00	Mon 18:00 Tue 19:20 Wed 16:40 Fri 19:20 Sat 18:00 Sun 18:00

LNAT/LSAT exams for law school applications 法學院申請

Prepare the skills needed for a successful application to study law. Learn with a subject specialist and gain familiarity with the paper format as well as revision and answer tips in this 6-week course. 輔導申請法學院所需的技能。在這個為期 6 週的課程中，與學科專家一起學習並熟悉論文格式，以及修改論文和回答問題的技巧。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Thur 18:00	Mon 18:00	Mon 16:40 Tue 19:20 Wed 16:40 Thur 18:00 Fri 19:20 Sun 15:20

BMAT/MCAT exams for medical school applications 醫學院申請

Prepare the skills needed for a successful application to study medicine. Learn with a subject specialist and gain familiarity with the paper format as well as revision and answer tips in this 6-week course. 輔導申請醫學院所需的技能。在為期 6 週的課程中，與學科專家一起學習並熟悉論文格式，以及修改論文和回答問題的技巧。

	Tsim Sha Tsui Centre	Wan Chai Centre	Online
S4 to S6	Thur 18:00	Mon 18:00	Sat 14:00 Sat 16:40 Sun 15:20 Sun 16:40

中學中文常規課程

初中中文課程

智愛綜合語文

為了幫助同學迎接之後的 DSE 文憑試，在初中階段打好基礎，課程內容會結合短篇閱讀理解、長篇閱讀理解、古文閱讀理解，以及聆聽綜合模擬練習，題目參考 DSE 文憑試的形式，由淺入深，帶同學在日常中熟悉考試的模式。我們也挑選古今中外的經典名篇，延續文化熏陶，培養學生對語文的興趣。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中一 (L7)	星期三 16:40 星期六 10:20	星期二 18:00 星期三 18:00	星期三 18:00 星期四 16:40
中二 (L8)	星期六 11:40 星期六 16:40	星期三 16:40 星期三 18:00	星期一 16:40 星期三 18:00
中三 (L9)	星期二 16:40 星期日 09:00	星期二 18:00 星期日 9:00	星期二 18:00 星期三 16:40

中文寫作

重點培養學生佈局謀篇的能力，同時深入學習寫作的技法，例如選詞煉字、修辭和各種表達方式（白描、襯托等），以提高文采。另外，我們會訓練學生在高級記敘文，高級說明文，高級議論文，各種實用性文體，小小說，戲劇和專題小論文方面的寫作能力。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中一 (L7)	星期二 16:40 星期三 18:00 星期四 16:40 星期六 09:00 星期日 9:00	星期一 18:00 星期三 18:00	星期一 18:00 星期三 16:40 星期五 17:00 星期六 9:00
中二 (L8)	星期六 14:00 星期日 10:20 星期日 11:40	星期二 16:40 星期三 18:00	星期六 14:00 星期日 10:20 星期日 11:40
中三 (L9)	星期四 18:00 星期五 18:00	星期一 16:40 星期四 18:00	星期四 18:00 星期五 18:00

文言文

文言文是中學中文的一項重點，我們的課程由故事性較強的篇目逐漸過渡到 DSE 要求的思想性較強的篇章。在課上，我們會為學生總結文言文常見的知識點，幫助學生系統地掌握文言知識和文化常識，希望能培養學生對文言文的興趣，並在大量的閱讀中提升理解文言文的能力。我們也會針對有考試需求的學生，講解文言文的答題技巧。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
第三級 (中一)	星期五 16:40 星期日 10:20	星期二 18:00 星期三 16:40	星期五 18:00 星期日 10:20
第四級 (中二至中三)	星期二 18:00 星期日 10:20	星期三 18:00 星期日 9:00	星期二 18:00 星期日 10:20

中文說話

中文說話課程分為四個範疇——朗讀、正音、組織說話內容和討論。透過說話訓練以及對粵語正音的講解，培育學生的會話能力、組織能力，並鍛煉他們的思維模式。本課程劃分為五個等級(小學四年級—初中二年級)，每課設有不同主題的朗讀篇章和相關的小遊戲，讓學生在認識正音之餘也能增強語言表達能力。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中一	星期一 16:40 星期三 18:00	星期一 16:40 星期二 18:00	星期三 18:00 星期五 18:00
中二	星期五 18:00 星期六 9:00	星期三 18:00 星期日 9:00	星期五 16:40 星期六 9:00
中三	星期三 18:00 星期四 16:40	星期二 18:00 星期三 16:40	星期二 16:40 星期三 18:00

普通話水平測試(初中)

由全國普通話水平測試二級甲等以上水準的老師，教授標準的拼音發音和實用會話技巧。課程參考內地權威教材，且針對香港學生的發音難點，補充了大量強化練習。中學階段的課程以《普通話水平測試實施綱要》為本，針對廣東話母語者的發音難點進行有針對性的練習，幫助學生進一步提升普通話能力，以應對未來的挑戰。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中一	星期一 16:40 星期日 10:20	星期二 16:40 星期三 18:00	星期一 16:40 星期日 10:20
中二	星期一 18:00 星期日 9:00	星期三 18:00 星期六 9:00	星期一 18:00 星期日 9:00
中三	星期一 16:40 星期日 9:00	星期二 18:00 星期六 9:00	星期一 16:40 星期日 9:00

高中中文課程

中文 DSE 綜合

智愛中文 DSE 綜合班以閱讀和寫作為基礎，結合聆聽及綜合能力的訓練，全面提升同學在聽、說、讀、寫方面的能力和考試技巧。我們會根據每一位同學的強項和弱項制定個人的學習計劃，配合學校和在家的學習時間及進度，希望同學達到文憑試的最高級別。學生可以報讀綜合班，針對自己想要加強的部分。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中四	星期一 16:40 星期三 18:00	星期二 18:00 星期三 6:40	星期一 16:40 星期三 18:00
中五	星期四 16:40 星期四 18:00	星期四 18:00 星期六 18:00	星期四 16:40 星期四 18:00

中六	星期五 18:00 星期日 10:20	星期二 18:00 星期日 9:00	星期五 18:00 星期日 10:20
----	------------------------	-----------------------	------------------------

DSE 文言文二十篇範文精讀

本課程圍繞 DSE 二十篇文言文，三課時精讀一篇範文，從易入難，循序漸進，幫助學生在短期內高效、扎實地掌握二十篇，為 DSE 打好基礎，也在教與學中，提高閱讀理解文言文的技巧。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中四	星期一 16:40 星期三 18:00	星期三 16:40 星期三 18:00	星期一 16:40 星期三 18:00
中五	星期四 16:40 星期五 18:00	星期二 16:40 星期三 18:00	星期四 16:40 星期五 18:00
中六	星期一 16:40 星期四 18:00	星期三 18:00 星期日 9:00	星期一 16:40 星期四 18:00

國際班: IB 中文

學生將學習並掌握分析文章的技巧，流暢表達個人觀點。他們更會學習深入分析文學作品，並以準確的術語和修辭來寫作。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中四	星期一 16:40 星期三 18:00	星期一 18:00 星期二 18:00	星期一 16:40 星期三 18:00
中五	星期四 16:40 星期日 9:00	星期二 16:40 星期三 18:00	星期四 16:40 星期日 9:00
中六	星期三 18:00 星期五 16:40	星期二 18:00 星期日 9:00	星期三 18:00 星期五 16:40

國際班:A-Level中文

學生將掌握中文科要求的知識和技能，熟習考試要求。他們會鞏固初、中階中文能力，學習教育、文化、環境等議題，繼而提升寫作技巧，更有效地表達自己的觀點及作出評論。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中四	星期一 16:40 星期三 18:00	星期一 18:00 星期二 18:00	星期一 18:00 星期三 16:40
中五	星期四 16:40 星期日 10:10	星期二 16:40 星期三 18:00	星期四 18:00 星期日 11:40
中六	星期三 16:40 星期五 18:00	星期二 18:00 星期日 10:20	星期三 18:00 星期六 10:20

普通話水平測試(高中)

由全國普通話水平測試二級甲等以上水準的老師，教授標準的拼音發音和實用會話技巧。課程參考內地權威教材，且針對香港學生的發音難點，補充了大量強化練習。中學階段的課程以《普通話水平測試實施綱要》為本，針對廣東話母語者的發音難點進行有針對性的練習，幫助學生進一步提升普通話能力，以應對未來的挑戰。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
中四	星期一 16:40 星期日 10:20	星期二 16:40 星期三 18:00	星期一 16:40 星期日 10:20
中五	星期一 18:00 星期日 9:00	星期三 18:00 星期六 9:00	星期一 18:00 星期日 9:00
中六	星期一 18:00 星期日 9:00	星期二 18:00 星期六 9:00	星期一 18:00 星期日 9:00

中學數學課程

初中課程

智愛Pre-DSE數學班 Pre-DSE Maths

Long-term success in Maths starts here, with a course that ensures students can not only understand and apply the maths they've learned but also enjoy doing it. Our teachers help students improve beyond the classroom, teaching them the tools needed to keep learning by themselves. Improving their understanding of numeracy, shapes and space as well as their problem-solving strategies sets students up for success. Using these tools, students can continue learning both inside and outside the classroom. 用對方法學習數學，不但可以應用在日常生活，還可以樂在其中。因此，我們希望從數感、空間感、解難思維三方面培養學生的數學能力，引導他們結合過去的學習經歷、生活體驗及現在的實際情況，不斷地自我學習。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
L7	Mon 18:00 Wed 16:40 Sat 14:00	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 16:40 Tue 19:20 Wed 18:00 Thur 18:00 Sat 16:40 Sun 16:40
L8	Sat 10:20 Sat 16:40	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 18:00 Tue 16:40 Wed 19:20 Thur 18:00 Sat 18:00 Sun 18:00
L9	Mon 18:00 Thur 18:00 Fri 16:40	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Tue 18:00 Wed 18:00 Thur 19:20 Sat 18:00 Sun 16:40

Pre-IGCSE Maths

This course not only prepares students well with full coverage of the curriculum and course-aligned mock papers and exercises, but we teach students the strategies behind tackling tricky questions and concepts they will encounter in their IGCSE studies. By taking students beyond what is learned in school and expanding their maths horizons, we prepare them for success next academic year and beyond in their future studies. 在Pre-IGCSE課程中，導師將鞏固學生對各個主題的認知，並通過試題和練習，教授學生所需的考試技巧。課程亦包括更具挑戰性的題目，以進一步增進學生知識，以及提升學生解難能力。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
Year 7	Mon 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Fri 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 15:20
Year 8	Sat 10:20 Sat 16:40	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Fri 19:20 Sun 16:40
Year 9	Mon 18:00 Thur 18:00	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Wed 19:20 Thur 16:40 Thur 18:00

IB (MYP) Maths

In our IB MYP courses, we work on the 4 elements (Knowing and Understanding, Investigating Patterns, Communicating, and Applying Mathematics in Real-Life Contexts) that students are assessed on at this level. We teach students the concepts and also how to solve the problems they'll encounter during their studies. Our teachers also help students apply their knowledge in real life and encourage them to think critically and understand maths on a deeper level. IB 數學課程中分為兩個分部，分析和方法及應用和理解。兩者均有標準及進階程度。在IB數學課程內，同學需要完成一個探索數學的校內評估，此要求學生能夠在一個自訂的研題寫一篇論文。我們的IB數學課程中，同學將會鞏固概念並習得如何在考試及論文中應用這些概念。我們的導師會助同學在專題研習中選題、撰寫論文及回顧。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
Year 7	Mon 18:00 Wed 16:40	Mon 18:00 Fri 16:40	Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 15:20

Year 8	Tue 18:00 Thur 16:40 Sat 15:20	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Fri 19:20 Sun 16:40
Year 9	Mon 18:00 Thur 18:00	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Wed 19:20 Thur 16:40 Thur 18:00

高中課程

智愛DSE數學班 DSE Maths

To ensure success at DSE, this course takes students through the skills needed to analyse and practise all the question types on the exam. Teachers then go further into clarifying concepts and developing problem-solving skills to help students handle any challenge with ease. DSE數學班以分析和熟習文憑(DSE)題目為主, 旨在釐清概念, 培養解難思維。課程另一核心是應試技巧, 導師將教授針對各個課題的多項選擇題(MC)技巧及長題目作答技巧。

	尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
L10	Mon 18:00 Sat 11:40 Sat 14:00	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 18:00 Mon 19:20 Fri 19:20 Sat 19:20
L11	Tue 18:00 Sat 16:40	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 19:20 Sat 16:40
L12	Wed 16:40 Thur 18:00	Mon 18:00 Fri 16:40	Mon 19:20 Wed 16:40 Fri 19:20 Sun 18:00

IGCSE/A Level Maths

This course not only prepares students well with full coverage of the curriculum and course-aligned mock papers and exercises, but we teach students the strategies behind tackling tricky questions and concepts they will encounter in their IGCSE studies. By taking students beyond what is learned in school and expanding their maths horizons, we prepare them for success next academic year and beyond in their future studies. 在IGCSE and A-Level Maths課程中，導師將鞏固學生對各個主題的認知，並通過試題和練習，教授學生所需的考試技巧。課程亦包括更具挑戰性的題目，以進一步增進學生知識，以及提升學生解難能力。

		尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
IGCSE	Year 10	Wed 16:40 Sat 10:20 Sun 10:20	Fri 16:40 Fri 18:00	Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 15:20
	Year 11	Mon 18:00 Tue 18:00	Mon 18:00 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Fri 19:20 Sun 16:40
A-Level	Year 12	Thur 18:00 Fri 15:20	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 19:20 Thur 18:00
	Year 12	Mon 18:00 Tue 18:00	Mon 18:00 Fri 18:00	Mon 19:20 Wed 16:40 Fri 19:20 Sun 18:00

IB (DP) Maths

This course aligns with the AA and AI courses at both Standard and Higher level. This course not only prepares students well with full coverage of the curriculum and course-aligned mock papers and exercises, but we teach students the strategies behind tackling tricky questions and concepts they will encounter in their IB studies. Tutors will also help students select and deepen their understanding of a topic they may want to choose for their extended essay. IB 數學課程中分為兩個分部，分析和方法及應用和理解。兩者均有標準及進階程度。在IB數學課程內，同學需要完成一個探索數學的校內評估，此要求學生能夠在一個自訂的研題寫一篇論文。我們的IB數學課程中，同學將會鞏固概念並習得如何在考試及論文中應用這些概念。我們的導師會助同學在專題研習中選題、撰寫論文及回顧。

		尖沙咀中心	灣仔中心	網上課
IB (MYP)	Year 10	Thur 18:00 Fri 15:20	Fri 16:40 Fri 18:00	Wed 18:00 Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 15:20 Sun 12:50
	Year 11	Mon 18:00 Thur 18:00	Mon 18:00 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 16:40 Fri 19:20 Sun 16:40
IB (DP)	Year 12	Thur 18:00 Fri 15:20	Fri 16:40 Fri 18:00	Mon 16:40 Tue 18:00 Wed 19:20 Thur 18:00
	Year 13	Mon 18:00 Tue 18:00	Mon 18:00 Fri 18:00	Mon 19:20 Wed 16:40 Fri 19:20 Sun 18:00

Classics and Modern Languages

中學古典和現代歐洲語言課程

Learning a new language is like opening a door to a different world. Classical languages help us understand the roots of English while we explore the myths, culture and history of exciting civilisations. Modern languages can take our learning around the globe and present us with exciting opportunities. A taste of all these languages helps understand the English language more. 學習新語言就像打開一道新的大門。古典語言幫助我們了解英語的根源，同時探索古希臘和羅馬帝國的神話、文化和歷史。嘗試學習這些語言有助我們更理解英語的運用。

Latin 拉丁文班		Classical Greek 希臘文班	
Latin Beginners (Secondary) 拉丁文初級班 (中學)	Tue 18:00 Wed 16:40 Tue 19:20	Greek Beginners (Secondary) 希臘文初級班 (中學)	Wed 18:00 Thur 18:00 Sun 18:00
Latin Lower Intermediate 拉丁文中級班	Wed 18:00 Sun 18:00	Greek Lower Intermediate 希臘文中級班	Tue 16:40 Wed 19:20
GCSE Latin GCSE 拉丁文班	Tue 18:00 Wed 19:20	GCSE Greek GCSE 希臘文班	Thur 18:00 Sun 18:00

Spanish 西班牙文班		German 德文班	
Spanish Beginners (Secondary) 西班牙文初級班 (中學)	Tue 18:00 Sun 10:20 Sun 16:40	German Beginners (Secondary) 德文初級班 (中學)	Thur 16:40 Fri 19:20 Sat 19:20
Spanish Lower Intermediate 西班牙文中級班	Wed 19:20 Sun 16:40	German Lower Intermediate 德文中級班	Mon 18:00 Thur 19:20
GCSE Spanish GCSE 西班牙文班	Sun 15:20 Sun 19:20	GCSE German GCSE 德文班	Fri 19:20 Sun 16:40

French 法文班		Italian 意大利文班	
French Beginners (Secondary) 法文初級班 (中學)	Wed 19:20 Wed 19:20 Sat 16:40	Italian Beginners (Secondary) 意大利文初級班 (中學)	Tue 18:00 Thur 16:40 Sat 18:00
French Lower Intermediate 法文中級班	Wed 18:00 Sun 18:00	Italian Lower Intermediate 意大利文中級班	Wed 19:20 Fri 18:00
GCSE French GCSE 法文班	Wed 19:20 Sat 18:00	GCSE Italian GCSE 意大利文班	Thur 19:20 Sun 18:00

i-Learner Education Centre (Tsim Sha Tsui) 尖沙咀中心

The i-Learner Tsim Sha Tsui centre covers 2 floors of the Ritz Plaza building, the 2nd and 8th, with a total of 12 classrooms. The centre offers English, Chinese, Maths, Latin, and Spanish courses and is supplemented with a library and tablets that facilitate the use of electronic resources.

Address地址 : 2/F Ritz Plaza, 122 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon
九龍尖沙咀柯士甸道122號2樓
電話 : 3113 8815 **WhatsApp:** 9049 3014



i-Learner Education Centre (Hong Kong Island) 灣仔中心

The i-Learner Wan Chai centre is located on the 6/F of the OfficePlus building and consists of 9 classrooms. The centre offers English, Chinese and Spanish courses and is equipped with multiple tablets that facilitates the use of electronic resources. There is also a small reading corner that serves to entertain both parents and students as they wait for classes.

Address地址 :
6/F, 303 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong
香港灣仔軒尼詩道303號樓

電話 : 3611 8400
WhatsApp: 6468 8366



Enjoy Learning, Enjoy Discovering
<http://www.i-learner.edu.hk>